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Protokół Nr 6/2021 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 

w dniu 27 kwietnia 2021 r. 
 
Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Urzędu Miasta w Białogardzie  
Obecni wg załączonej listy. 
 
 
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

- przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 
miasta Białogard – druk A, 

b) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2021 – druk B, 
c) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2021-2031 

– druk C. 
3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia.              
                                 
 
Ad 1 

Posiedzenie o godz. 1400 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Paweł 
Szyszlak. Komisja przyjęła protokół z ostatniej Komisji oraz przedstawiony porządek, głosując: 
za-5  (jednogłośnie).  
 

Ad 2  

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał: 
b) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2021 – druk B, 

Przedstawiła: Skarbnik  Miasta Iwona Kubiak                                                                               
 

Głos w dyskusji zabrali: 
M.Smoliński – pytał czy pierwszy podmiot startował w drugim przetargu? 
Z-ca – Burmistrza – odpowiedziała, że te same podmioty składały oferty kilka razy, tylko 

w pierwszym przetargu były wątpliwości czy złożyli oryginały. 
J.Leszczyk – pytał jaka jest zdolność kredytowa Miasta? 
Skarbnik – odpowiedziała, że to zależy od realizacji kolejnych budżetów. Spłaty kredytu z roku 

liczy się średnią z 3 lat. Pracujemy nad tym. Opinie Regionalnej izby Obrachunkowej są takie, 
że wskaźnik jest wysoki i elastyczny.  

J.Leszczyk – pytał co chcieliby pozostawić po sobie w tej kadencji? 
Z-ca Burmistrza – powiedziała, że rozwijać część gospodarczą, infrastrukturę, komunikację, 

ścieżkę edukacyjną, aby kadry przygotowywać. 
M.Kopczyński – stwierdził, że jest zawiedziony brakiem pomysłu na miasto, aby przyciągnąć 

turystów, bo jesteśmy w strefie przygranicznej. Powinniśmy wykorzystywać proste pomysły.  
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P.Szyszlak – powiedział, że sprzedajemy grunty pod inwestycje. Firma BG Production Sp. z o.o. 
zatrudnia 700 pracowników a podatki płaci mało osób. 

 
Po wyczerpaniu głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

 

c) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2021-2031 
– druk C, 
Przedstawiła: Skarbnik  Miasta Iwona Kubiak                    
 

W wyniku braku głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

                                                            
a) w sprawie projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 

miasta Białogard – druk A, 
Przedstawił: Prezes RWiK Sp. z o.o. Rafał Słowik                                                                     
 

Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – pytał o zawór antyskażeniowy? 
Prezes – wyjaśnił, że zapobiega on przedostaniu się brudnej wody do wodociągów. 
M.Kopczyński – pytał o odblaski, czy można zamontować na barierce odgradzającej park od 

ulicy 1 Maja? 
Z-ca Burmistrza – stwierdziła, że zostaną zamontowane grafitowe słupki.  

 
Po wyczerpaniu głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

Po wyczerpaniu dyskusji zakończono w/w punkt. 
Ad 3  

W sprawach różnych nie poruszono żadnych spraw. 
 
Ad 4 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1440 zakończono Komisję. 
Protokołowała: M.Zimmer 
 

                Przewodniczący Komisji 

                     /-/  Paweł  Szyszlak 


